
	

KUMLA	PBK	
																																																																																PROTOKOLL:			Styrelsemöte	+	lagkap.	
																																																																																																									2022.03.24.	Bowlinghallen	
	
																																																																																Närvarande:			Claes-Göran	Eskilsson	
																																																																																																										Leif	Grönqwist	
																																																																																																										Inger	Bädicker	
																																																																																																										Ulf	Öberg	
																																																																																																										Jocke	Röhnisch	
																																																																																																										Ingvar	Sandberg	
																																																																																																										Kerstin	Lindqvist	
																																																																																																										Lars	Gunnarsson	
	
1			Claes-Göran	öppnade	mötet	med	att	hälsa	samtliga	välkomna.	
	
2			Mötet	godkände	dagordningen	samt	protokoll	från	senaste	mötet.	
	
3			Claes	Göran	valdes	till	ordförande	för	mötet,	Jocke	valdes	som	sekreterare	
					samt	Ulf	valdes	till	justeringsman.	
	
4			Gällande	skrivelser	finns	inget	att	notera.	
	
5			Leif	redogjorde	resultatrapporten	per	2022.03.24.	
					Årets	resultat	hittills		=		+		3.347:50kr						Tillgångar	totalt	=			51.430:67kr	
	
6			Inför	årsmötet:					Styrelsen	föreslår	oförändrad	medlemsavgift.			300kr		/		150kr	
																																						Styrelsen	föreslår	milersättning	enligt	index		=		18.50	/	mil	
																																						Budgeten	blir	en	punkt	på	dagordningen.	
																																						Valberedningen	har	fått	underlag	för	vad	som	gäller	detta	år.	
																																						Claes-Göran	fastställer	en	verksamhetsplan	inför	årsmötet.	
																																						Jocke	skriver	en	verksamhetsberättelse	inför	årsmötet.	
																																						Styrelsen	tar	upp	frågan	om	tävlingskommitte	på	årsmötet.	
																																						Styrelsen	tar	upp	frågan	om	hur	många	lag	som	skall	anmälas	
																																						till	spel	i	Länsserien.	
																																						Styrelsen	förslår	måndagar	och	tisdagar	som	tävlingsdagar.	
																																						Styrelsen	förslår	torsdagar	som	träningsdagar.	
																																						Styrelsen	kommer	med	förslag	gällande	hedersmedlem.	
																																						Vanlig	medlem		=		efter	25	år.	Styrelsemedlem	=	efter	15	åt.	
	
7			Angående	Rickards	förslag	på	Live-kamera	i	hallen	som	kan	sända	matcher	så	vill	
					styrelsen	höra	med	medlemmarna	om	intresse	finns	för	att	hjälpa	till	med	detta.	
																																							
																																							
	
	



	
	
	
8			Leif	och	Jocke	ansvarar	för	ett	klubbspel	torsdagen	den	7	april.		Anmälningslista		
					finns	uppsatt	i	hallen.	Det	blir	3	starttider.	Rickard	ordnar	med	äggmackor.	
					Medlemmarna	betalar	spelet	och	klubben	betalar	smörgåsarna.	
						
	
					Ulf	har	ansvar	för	KM	2	i	Örebro.	Torsdagen	den	5	maj	kl	11	på	Strike	i	Örebro.				
Ulf	ordnar	en	lista	för	transport	till	Örebro	

					Årsmötet	blir	efter	avslutat	spel.	
					Kostnaden	för	spel	och	mat	står	klubben	för.		Resan	betalas	av	medlemmarna.	
					Leif	förbereder	diplom	till	vinnarna	i	dam	och	herr	klassen.		Även	till	Gun.	
					Ingvar	ordnar	med	pris	till	vinnarna.	
					Claes-Göran	ordnar	med	blommar	till	Gun.	
	
					Styrelsen	vill	ordna	med	träningsmatcher	under	maj	månad.	Tanken	är	att	lagen	
					möter	varandra	med	hcp	spel.	
					Dessa	matcher	börjar	efter	att	Länsserien	är	klar	och	efter	årsmötet	den	5	maj.	
	
9			Bemanning	av	lagen	till	Länsserien	sker	efter	upptaktsmötet	i	augusti.	
	
10		Mötet	beslutade	att	ta	upp	milersättningen	vid	bortamatcher	på	årsmötet.	
							Mötet	beslutade	att	ta	upp	frågan	på	årsmötet	gällande	om	ersättning	för	
							det	arbete	som	lagkaptenerna	gjort	skall	utgå.	Typ	Sverigelotter.	
	
11		Nästa	möte	är	bokat	till	torsdagen	den	28	april	kl	10		i	bowlinghallen.	
	
12		Claes-Göran	tackade	samtliga	närvarande	och	förklarade	mötet	avslutat.	
	
	
Kumla		2022.03.24.	
Sekreterare																																																																																			Ordförande	
	
																																																								Justeringsman	
Jocke	Röhnisch																																																																														Claes-Göran	Eskilsson	
	
																																																								
																																																									Ulf	Öberg	


